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להיות לפי פרוטוקול מסוים וזה לא היה כך
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השב”כ ראש  אצל  חזקים  מאד  סימנים   4 לפחות  היו  לשבת  שישי  שבין  בלילה  פוזיילוב:  משה 

שהיו מאיך  אחרת  אותם  פירשו  אחרת.  פעולה  בדרך  לנקוט  שצריך  להבין  צריך  היה  שמהם 

צריכים כי היינו שקועים בקונספציה מאד עמוקה, ובעצם האמונה העיוורת הזו השאירה אותנו

באפילה. לא הייתי בתחקירים על ה-7 באוקטובר ואני לא יודע מה עלה בהם, אבל כל תהליך

קבלת ההחלטות היה צריך להיות לפי פרוטוקול מסוים וזה לא היה כך. אני חושב שנעשו שם

ושהשב”כ להשתייך  צורך  לנו  שיש  בני אדם,  מזה שאנחנו  נבע  זה  וברשלנות.  לב  בתום  טעויות 

וצה”ל האמינו שחמאס מורתע וזה בסך הכל תרגיל.

הראיון התקיים בגלי ישראל, בתאריך 01.09.2024.
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